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Director espor tiu del Girona FC. Fa nom�s tres jornades el Girona

era cuer i tenia la perman�ncia a vuit punts. Dues vict�ries i un

empat despr�s, l'equip de Pablo Mach�n ha recuperat l'�nim de

l'af ici� i s'ha situat a tan sols tres de la perman�ncia. Resten vuit

jornades per al f inal de la Lliga Adelante i el director espor tiu, Oriol

Alsina, que diu que sempre ha cregut en la salvaci�, es mostra m�s

conven�ut que mai de mantenir l'equip a Segona A.

JORDI ROURA GIRONA

El Girona ha retallat cinc punts sobre la zona de perman�ncia en

tres jornades. Ja veu el futur una mica menys magre?

Jo mai hi he deixat de creure, en la perman�ncia, per aix� al seu

moment vam fer l'esfor� que ens va semblar necessari per mirar de

refor�ar-nos. Per� s� que �s veritat que ara comencem a veure la

llum al f inal del t�nel. Anaven passant les jornades i no hi havia

maneres de sor tir de la foscor. Per� ara ja veiem la llum. Dissabte

tenim un par tit molt dif�cil al camp del Bar�a B per� si el guanyem

estarem all�. No ens podem adormir... Aix� s�, necessitem que

dissabte el Miniestadi estigui ple de gent de Girona que vulgui donar

supor t a l'equip i dur-lo cap a la vict�ria.

Molts ja donaven el Girona per sentenciat i pensaven que l'�nica manera de seguir veient futbol professional a la

prov�ncia era l'ascens del Llagostera. Hi est� d'acord?

No, per mi sempre ha sigut molt m�s clar que se salv�s el Girona que no pas que pug�s el Llagostera. Est� clar

que tant un com l'altre equip lluitarem f ins al f inal per aconseguir els objectius, uns per salvar-se del descens i els

altres per jugar el play-of f.

Abans em parlava de guanyar al Miniestadi. Potser �s el pitjor moment per visitar el Bar�a B, ara que acumula

set jornades sense perdre?

El Bar�a est� en un gran estat de joc i resultats, ve de guanyar per 0-3 a Ja�n, per� per mi �s el millor moment

per trobar-los. Per qu� no podem estar nosaltres tamb� a un gran nivell i tornar a guanyar a fora de casa,

despr�s de molt de temps, all�? Ells ja tenen la temporada resolta, estan salvats, i ens hi jugarem molt m�s

nosaltres. Aix� s'ha de veure al camp. Els jugadors s'hi han de deixar la vida, com ja ho estan fent en els

entrenaments i en els par tits.

Ha canviat l'actitut de l'equip, les modif icacions t�ctiques de Mach�n han fet efecte? A qu� atribueix aquesta

revifalla del Girona en les tres darreres jornades de lliga?

Mach�n �s un gran entrenador. Un home amb car�cter guanyador capa� de contagiar-lo a tothom. Va fer una

aposta de risc venint a Girona i les coses estan comen�ant a sor tir-li b�. Venia de fer dues bones temporades al

Num�ncia. Ell ha intentat canviar la din�mica, ha modif icat el sistema de joc i alguns jugadors, i sobretot tamb�



ha parlat molt amb la gent. Els resultats diuen que l'est� encer tant. El vestidor creu en ell, no ho dubti. Fins i tot

despr�s de perdre els dos primers par tits es va veure un canvi en positiu. La ilálusi� �s l'�ltim que s'ha de perdre.

En la primera volta el Girona no va ser capa� de guanyar cap dels vuit rivals (Bar�a B, Saragossa, Tenerife,

Castella, Recreativo, Mallorca, Ponferradina i Depor tivo) que li resten f ins a f inal de temporada...

Doncs ho haurem de canviar. Amb els que vam jugar a casa seva els haurem de guanyar a Montilivi i contra

aquells que ja van venir a Girona, haurem de treure'n alguna cosa del seu estadi. Aquesta �s la realitat.

Mach�n ha recuperat homes com Ramalho, Junc�, Eloi, i en canvi n'han desaparegut d'altres com Chando o

Mois�s Hur tado.

Nom�s en poden jugar onze i l'entrenador ha de decidir. Aqu� �s igual l'edat, el nom i el curr�culum. Es busca

rendiment immediat. Estan jugant uns determinats futbolistes, ho estan fent b� i, per tant, compta amb ells. Per�

la resta s'estan entrenant molt b� i segur que encara tindran opor tunitats en els vuit par tits que falten.

Veure Chus Herrero, un dels indiscutibles la temporada passada f ins que es va lesionar, a la banqueta se li fa

estrany?

Chus tamb� s'entrena molt b�. Per� els tres centrals (Migue, Richy i Ramalho) ho estan fent b� i no en poden

jugar m�s. Jo he vist als ulls de l'entrenador Pablo Mach�n all� que en dic "la mirada del tigre" de Rocky, i l'ha

sabut traslladar als jugadors. "La mirada del tigre" �s la jugada de l'altre dia que genera el penal sobre l'Eloi, el

creure en tot i en jugades impossibles. La gent podia pensar per qu� lluitava tant aquella pilota, per qu� es

desgastava tant... ho va fer perqu� ens va ajudar a guanyar el par tit.

Ha calculat quants punts faran falta per salvar-se?

No, perqu� aix� tamb� dep�n del que facin els rivals. La igualtat �s m�xima i aix� no s� si far� que la xifra de

punts necessaris per salvar-se sigui molt alta o potser no tant. Aqu� tothom lluita per alguna cosa i no es decidir�

res f ins el f inal. Que hem de guanyar cinc dels vuit par tits que ens queden? Per� tampoc �s garantia de res,

potser en fem prou amb menys. M'agrada m�s anar par tit a par tit.

Fitxatges d'hivern: m�s enll� de l'�xit d'haver dut Or tu�o, m'admetr� que amb Bruno Herrero, Tato i Agostinho C�,

de moment, s'ha fracassat?

Jo vaig por tar els jugadors que creia que eren el millor per al club. I �s veritat que, per diferents raons, aquests

tres que em diu no han tingut els minuts que tots haur�em volgut. Tato va venir una mica lesionat i va haver de fer

recuperaci�, i Bruno va tenir la mala sor t que quan estava a punt per debutar despr�s d'haver-se posat a to

f�sicament va tenir una lesi� al turmell que encara li est� fent una mica la guitza per competir al m�xim nivell. S�n

dos jugadors contrastats a Segona i qualsevol entrenador de la categoria els voldria. De moment no han entrat,

veurem qu� passa f ins a f inal de temporada. Per� si Tato estigu�s molt b� tamb� ens haur�em de preguntar si

jugaria, perqu� Or tu�o est� a un nivell excepcional.

El rendiment d'Or tu�o l'ha sorpr�s, f ins i tot, a vost�?

No, no, no... jo ja el coneixia perqu� l'any passat va jugar tota la temporada contra el Llagostera a les f iles del

Llevant B. All� no hi va tenir gaire sor t perqu� tenia a davant un altre gran jugador, Roger, que ja ha fet el salt al

primer equip. Aquesta temporada ha acabat explotant a Segona B amb la Hoya Lorca i quan nosaltres ens vam

decidir a f it xar-lo sab�em que era molt dif�cil treure'l perqu� ens demanarien un trasp�s. Com que al f inal el

Granada tamb� hi estava interessat, ells van pagar la cl�usula i vam poder tancar la cessi�. El dubte era saber si

a Segona A podria mantenir el nivell de Segona B i ho ha respost amb nota. Per� a banda de gol apor ta m�s

coses, sacrif ici per l'equip i lluita f ins al darrer minut. Or tu�o al Llevant no havia acabat d'explotar. Jo sabia qui

era i quan veig el que fa a la Hoya Lorca ja tinc clar que ha explotat i que �s una bona operaci�.

Felipe tornar� a jugar aquesta temporada?

Esperem que s�. Est� millorant. Se li va complicar la lesi� i aviat podria tornar a treballar amb l'equip. Tots en

tenim moltes ganes.

Quina �s la feina de planif icaci�, a dia d'avui, del director espor tiu d'un equip que no sap si la temporada que ve

competir� a Segona A o a Segona B?

Com que no em passa pel cap baixar, planif iquem la propera temporada a Segona A. Amb prud�ncia. Per� pensi

que per a ?nosaltres seria m�s f�cil planif icar la temporada a Segona B, que no ho tenim en compte, perqu�

tothom voldria venir al Girona i segur que far�em una plantilla extremadament competitiva. Ser�em un clar



aspirant a l'ascens, per� repeteixo, no ho tenim en compte.

Renovats Felipe i Becerra, estan negociant amb altres jugadors? Quin futur tenen al club gironins com Junc�,

Pere Pons i Eloi Amagat.

Pere Pons �s un jugador clau i segur que en poc temps ser� un dels capitans del Girona. Ens va demanar tenir

minuts a Segona B i vam decidir deixar-lo sor tir per ajudar tamb� d'aquesta manera l'Olot. Ara ha acabat

d'explotar i ser� clau tant a Segona A com a Segona B. Ser� l'�nima, el cor, la sang del Girona del futur. Junc� t�

un any m�s de contracte i Eloi acaba el 30 de juny i ja sap que per a nosaltres �s una prioritat que continu�. En

vam parlar per� vam decidir esperar m�s cap a f inal de temporada per tornar-ne a parlar. Eloi demostra setmana

rere setmana que �s un actiu del club. Amb Chus Herrero vam parlar amb el seu representant per� ara tot ha

quedat parat. Haurem de veure com evoluciona tot.
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